
országgyűlési képviselő

irOmá ,a

	

5'C .1

Érkoz "t' 7 11

Írásbeli választ igénylő kérdés
Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Mikló s
Nemzeti Erőforrás Miniszter Úrhoz :

„Az emberi egészség mindenek el őtt!?”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

2011 . május 16-án levélben fordultam Kovács Ákoshoz, a Magyar Közút Nonprofit Kft.
vezérigazgatójához, melyben az említett vállalat parlagfű elleni védekezési stratégiájáról és az arr a
szánt forrásokról érdekl ődtem .
Vezérigazgató Ur válaszlevelében arról tájékoztatott, hogy az üzemeltetési-fenntartási
tevékenységüket állami megrendelésre végzik, a megrendelés alapját pedig az OKKSZ-miniszter i
rendelet képezi. Ugyanakkor arról is tájékoztatott, hogy a részükre biztosított keretösszeg ne m
biztosítja az előírt szolgáltatási szinteket, sőt még az előírás finanszírozása sem biztosítan á
mindenütt a kellő beavatkozási mennyiséget .
A vezérigazgató úr véleménye szerint a parlagfű elleni hatékony védekezéshez szükséges kaszálási
felület 917 332 000 m 2 lenne, amihez több mint 8 milliárd forintra lenne szükségük. Ez mintegy 5, 8
milliárd forinttal több, mint a jelenlegi megrendelésük .
Ismerve azt a tényt, hogy ma Magyarországon csaknem 2 millió ember szenved parlagfűhöz
kapcsolt allergiás illetve asztmás megbetegedésben, illetve, hogy adott év függvényében körülbelü l
évi 120-200 milliárd forintra tehető az a gazdasági veszteség, amely kizárólag a
„parlagfűtermesztéssel” járó teméskiesésből, a közvetlen védekezési ráfordításokból, illetve a
táppénzen töltött napok számából, a gyógyszerkiadásokból és a betegápolásból származi k
kérdezem Miniszter Urat :

Ön szerint ez a válasz elfogadható a betegek szempontjából ?
Ön, mint az Orbán-kormány tagja mit kíván tenni a probléma megoldására ?

- Nem gondolja-e, hogy ha ezen a területen a jelenlegi Kormány közel 6 milliárd forinto s
többletforrást nyújt, az más területen hatványozottan megtérülne?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . június 7 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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